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Protokół Nr 33/17

z posiedzenia Komisji Gospodarczej z dnia 20 marca  2017 r.

Obecni członkowie komisji wg załączonej do protokołu listy obecności, ponadto 
w posiedzeniu uczestniczyli:

- pan Krzysztof Czarnecki – Burmistrz Trzcianki,

- pani Grażyna Zozula – Zastępca Burmistrza Trzcianki,

- pani Joanna Zieńko – Skarbnik Gminy,

- pan Roman Zozula – pracownik Urzędu Miejskiego Trzcianki.

 Posiedzeniu  przewodniczył  radny  Tomasz  Michał  Tomczak  przewodniczący 
komisji.  

Powiedzenie komisji trwało od 16.00 do 17.30   i odbyło się w sali sesyjnej 
w Urzędzie Miejskim Trzcianki.  

Przewodniczący komisji zapoznał z porządkiem posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu  Komisji Gospodarczej Nr 32/17 z dnia 20 lutego              
2017 r.

4. Analiza inwestycji na terenie gminy Trzcianka zrealizowane w latach 2015 
i 2016 oraz planowane na lata 2017 i 2018.

5. Opiniowanie materiałów na sesję.
6.  Wolne wnioski.
5.   Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia witając zebranych dokonał Przewodniczący komisji  
radny Tomasz Michał Tom czak.

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.

Porządek obrad przyjęty został bez uwag poprzez aklamację. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu  Komisji Gospodarczej Nr 32/17 z dnia 20 lutego  
2017 r.

Protokół Nr 32/17 z dnia 20 lutego został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie, 
głosowało 10 radnych.

Ad. 4. Analiza inwestycji  na terenie  gminy Trzcianka zrealizowane w latach 
2015  i 2016 oraz planowane na lata 2017 i 2018.

W związku  z  nieobecnością  w  pracy  Kierownika  W.  Putyrskiego  i  brakiem 
w chwili  obecnej  prądu  na  Sali  sesyjnej,  temat  ten  nie  będzie  omawiany  w 
formie prezentacji.

Przewodniczący  komisji  poinformował,  że  temat  ten  analizowany  będzie  w 
formie  prezentacji   na  najbliższej  sesji.  Stwierdził,  że  zadania  inwestycyjne 
omawiane będą jako zadania zrealizowane i zakończone i zadania realizowane 
w roku 2017 – 2018. Omawiany zostanie także zakres prac zadań realizowanych 
i jaki jest ich stan na dzień dzisiejszy.

Burmistrz  Trzcianki  stwierdził,  że  inwestycje  oprócz  tych,   które  były 
prowadzone  w naszej  gminie  także  prowadzone  były  inwestycje  w budynku 
Urzędu  Miejskiego  i  budynkach  użyteczności  publicznych  i  na  obiektach 
sportowych. Wszystko jest zbierane i zostanie na sesji zaprezentowane. Jesienią 
radni będą musieli dyskutować na temat inwestycji jakie będą prowadzone w 
najbliższych latach jak Plac Pocztowy, pływalnia, mieszkania komunalne. Jeśli 
chodzi  o  zagospodarowanie  Placu,  to  jeszcze  czeka  na  pismo od Wojewody 
zniesienia  statusu  cmentarza  wojennego,  aby  opracować  koncepcję  finalną 
zagospodarowania  tego placu.  Planowane są  dwa mniejsze    remonty  części 
parkowej  placu.  Wizja  zagospodarowania  placu  wykonana  przez  firmę  p. 
Woźnego  uległa  całkowicie  modernizacji.   Zostało  800  tys.  zł  z 
termomodernizacji,  nie  wiadomo  czy  w  tej  dziedzinie  będą  nabory  dlatego 
środki  można  przeznaczyć  na  Plac  Pocztowy.   Jeśli  chodzi  o  centrum 
przesiadkowe,  to  gmina  nie  jest  w  stanie  czasowo  się  do  tego  zadania 
przygotować. 

Ad.5. Opiniowanie materiałów na sesję:

1. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 
gminy Trzcianka na lata 2017-2032.

Skarbnik  Gminy  pani  Joanna  Zieńko  omówiła,  że  w   załączniku  Nr  1 
dokonano następujących zmian:
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W 2017 r.:
1. Zmniejszono dochody ogółem do kwoty 
98 938 937,88 zł, w tym:
 a) dochody bieżące do kwoty 92 155 613,00zł. 
Zmiany  dotyczą  m.in.  zmniejszenia  subwencji  oświatowej  oraz  udziałów 
gminy  w  podatku  dochodowym  od  osób  fizycznych  a  także  zwiększenia 
dochodów własnych.
1. Zwiększono wydatki ogółem do kwoty 106 476 772,88 zł, w tym:
a) zwiększono wydatki bieżące do kwoty 87 495 985,51 zł,
b) zmniejszono wydatki majątkowe do kwoty 18 980 787,37 zł.
1. Zwiększa się deficyt o kwotę 290 835,00 zł i po zmianach wynosi
 7  537  835,00  zł,  pokryty  będzie  przychodami  ze  sprzedaży  papierów 
wartościowych i wolnymi środkami.
Komisja  w  wyniku  głosowania  wyraziła  opinię  pozytywną.  Głosowało  10 
radnych. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 
Skarbnik Gminy pani Joanna Zieńko omówiła, że wprowadza się zmiany w 
planie dochodów:
-  o kwotę 54.307,00 zł, w tym:
1) 38.876,00 zł - wpływy do budżetu środków finansowych 
gromadzonych na wydzielonych rachunkach jednostek budżetowych za 
2016  rok  (szkoły  podstawowe  21  zł,  przedszkola  35,00  zł,  gimnazja 
2.447,00 zł, stołówki szkolne 36.373,00 zł),
2)  9.954,00  zł  -  środki  stanowiące  rozliczenie  programu 
realizowanego  w  2016  roku  przez  Gimnazjum Nr  2  p.n.  "Mobilność 
kadry edukacji szkolnej",
3)  5.477,00  zł  -  odszkodowanie  za  uszkodzenie  słupa 
oświetleniowego drogowego.

- o kwotę 300.569,00 zł, w tym:
1) 293.948,00  zł  subwencja  oświatowa  na  2017  rok 
(758.75801.2920), zgodnie z pismem Ministra Rozwoju i Finansów Nr 
ST3.4750.1.2017, plan po zmianach wynosi 18.139.403,00 zł,
2) 6.621,00 zł udziały w PIT na 2017 rok, zgodnie z pismem 
Ministra Rozwoju i  Finansów Nr ST3.4750.1.2017, plan po zmianach 
wynosi 15.833.429,00 zł.
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Poinformowała, że wprowadza się następujące zmiany po stronie wydatków:
Dział  600  Transport  i  łączność 
Rozdział  60016  drogi  publiczne 
gminne
Zmniejsza  się  o  24.300,00  zł  plan  wydatków  na  odśnieżanie  dróg 
publicznych gminnych.
Zaplanowano wydatki w kwocie 50.000,00 zł na remonty bieżące dróg 
gruntowych gminnych.
Zwiększa się o 14.300,00 zł plan wydatków na remonty bieżące dróg.

  
Zmniejsza się o 230.000,00 zł plan wydatków w § 6050 na zadanie - 
modernizacja  obiektów  komunalnych  i  przeznacza  się  na  zadanie  - 
remont budynków użytkowych w § 4270.
Zmniejsza się o 5.300,00 zł w § 4400 plan wydatków na czynsze do 
wspólnot i przeznacza się na czynsz za wynajem lokalu użytkowego.
 
Zwiększa się o 5.000,00 zł wydatki na zakup energii. Zmniejsza się w 
zadaniach własnych wydatki na wynagrodzenia o 15.000,00 zł i przenosi 
się do rozdziału 75023.

Przenosi się między paragrafami kwotę 5.000,00 zł na wydatki związane 
z konserwacją kserokopiarek.
W wydatkach na obsługę administracyjną gospodarki odpadami przenosi 
się kwotę 200,00 zł między paragrafami (wywóz nieczystości).
Zmniejsza się o 5.000,00 zł wydatki na zakup energii i przenosi się do 
rozdziału 75011.
Zmniejsza się o 5.845,18 zł wydatki na ubezpieczenie majątku gminy, a 
zwiększa się o 20.845,18 wydatki na wypłatę odszkodowania na rzecz 
osoby fizycznej wraz z kosztami sądowymi i odsetkami.

Zmniejsza się o 25.000,00 zł wydatki na inwestycje - "zakup samochodu 
dla OSP" i przeznacza się na remont samochodu OSP w Trzciance.
W  wydatkach  na  wynagrodzenia  komendanta  i  kierowców  o  kwotę 
3.000,00 zł przenosi się między paragrafami.

Zwiększa się plan wydatków o kwotę 38.876,00 zł z przeznaczeniem na 
zakup wyposażenia oraz na wykonanie remontów.
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Zwiększa  się  o  220,00  zł  plan  dotacji  dla  powiatu  czarnkowsko  - 
trzcianeckiego na pomoc finansową na prowadzenie Warsztatów Terapii 
Zajęciowej.

Zwiększa się o 5.477,00 zł plan wydatków na konserwację oświetlenia.

Przenosi się w planie wydatków funduszu sołeckiego kwotę 180,00 zł z § 
4260 do § 4300 (dotyczy: Biała, Teresin. Straduń).
 
Zmniejsza się o 5.000,00 zł plan wydatków na zakup koszy na śmieci 
oraz o 5.000,00 zł plan wydatków na utrzymanie boisk sportowych i 
przeznacza  się  10.000,00  zł  na  zadanie  -  piłkochwyty  na  boisku 
głównym.

W  planie  wydatków  funduszu  sołeckiego  -  Wapniarnia  Trzecia  - 
przenosi się kwotę 2.600,00 zł między paragrafami § 4210 i § 4300.

 Dochody  i  wydatki  na   wydzielonych  rachunkach  dochodów 
oświatowych jednostek budżetowych wprowadza się zmiany w planie 
dochodów  i  wydatków  na  wydzielonych  rachunkach  dochodów 
oświatowych jednostek budżetowych, jak w załączniku do uchwały.
 
Deficyt  budżetu  zostaje  zwiększony  o  kwotę  290.835,00  zł  i  po 
zmianach wynosić będzie 7.537.835,00 zł.
Wprowadza się do planu przychodów budżetu wolne środki, o których 
mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy w kwocie 290.835,00 zł, jak w 
załączniku nr 3 do uchwały.

Skarbnik Gminy poinformowała, że w proponowanym zwiększeniu wydatków 
na  remonty  bieżące  dróg  gruntowych  gminnych  o  kwotę  14.300,00  należy 
poprawić  kwotę  na  8.000,00  zł,  a  pozostała  kwotę  6.300,00  proponuje  się 
zwiększyć  na  zadanie  koncepcje,  projekty  i  aktualizacje  PT,  kosztorysy 
inwestorskie, przedmiary robót. Zmniejsza się o kwotę 8 tys. plan wydatków na 
zadanie  podświetlenie  makiet  w  Parku  Ryb  Słodkowodnych   i  zwiększenie 
o kwotę 8 tys.  planu wydatków inwestycyjnych na zadanie – zakup nowych 
elementów do Parku Ryb Słodkowodnych.
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Komisja  w  wyniku  głosowania  wyraziła  opinię  pozytywną.  Głosowało  10 
radnych. 

3. Projekt  uchwały  w  sprawie  współdziałania  z  powiatem  czarnkowsko-
trzcianeckim  przy  realizacji  zadania  z   zakresu  organizacji  turnieju 
szachowego  pn.  „VII  Międzynarodowy  Memoriał  Szachowy  im. 
Ferdynanda Dziedzica”.

Burmistrz  Trzcianki  stwierdził,  że  projekt  uchwały  dotyczy  zadania 
realizowanego we współpracy z Młodzieżowym Domem Kultury w Trzciance, 
jednostką powiatu czarnkowsko - trzcianeckiego.
Największy, jednodniowy turniej szachowy w Polsce, który odbywa się już od 
kilku  lat  w  Trzciance,  cieszy  się  dużym  zainteresowaniem  arcymistrzów 
zarówno ze światowej, jak i krajowej czołówki szachistów. Memoriał Szachowy 
na  stałe  wpisał  się  w  międzynarodowy  i  ogólnopolski  kalendarz imprez. 
Tegoroczna  edycja  została  zaplanowana  na  17  września.  W  dniu 
poprzedzającym  turniej  odbędzie  się  Trzcianecki  Kurs  Szachowy  podczas, 
którego wszyscy mieszkańcy będą mogli bezpłatnie uczestniczyć w zajęciach 
prowadzonych przez arcymistrzów.
Memoriał przyciąga do Trzcianki wielu zawodników i gości, buduje pozytywny 
- sportowy wizerunek naszego miasta i jest doskonałą promocją naszej gminy.

Komisja  w  wyniku  głosowania  wyraziła  opinię  pozytywną.  Głosowało  10 
radnych. 

 

4. Projekt  uchwały  w  sprawie  współdziałania  z  powiatem  czarnkowsko-
trzcianeckim  przy  realizacji  zadania  z  zakresu  organizacji  ulicznego 
biegu im. Tadeusza Zielińskiego i wyścigów rowerowych.

Burmistrz  Trzcianki  stwierdził  projekt  uchwały  dotyczy  organizacji  i 

przeprowadzenia  kolejnej  edycji  wyścigów  rowerowych  oraz  XXXV  biegu 

ulicznego im. Tadeusza Zielińskiego.

Impreza,  której  towarzyszyć  będą  biegi  dzieci  i  młodzieży  oraz  koncert, 

odbędzie się 24 września br.
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Organizatorem eventu z ramienia powiatu czarnkowsko - trzcianeckiego będzie 

podobnie, jak w latach ubiegłych, Młodzieżowy Dom Kultury w Trzciance.

Dotychczasowa  wzorowa  współpraca  i  wysoki  poziom  imprezy  pozwala 

również  i  w  tym  roku  powierzyć  jej  organizację  Młodzieżowemu  Domowi 

Kultury, stąd podjęcie uchwały jest zasadne.

Komisja  w  wyniku  głosowania  wyraziła  opinię  pozytywną.  Głosowało  10 
radnych. 

5. Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  z  wyłączeniem 
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami 
psychicznymi.  

Pani  Grażyna  Zozula   zastępca  Burmistrza  stwierdziła,  że   przedłożony 
projekt  uchwały  w  sposób  kompleksowy  i  przejrzysty  dla 
świadczeniobiorców  ustala  zasady  odpłatności,  sposób  wyliczenia 
i pobierania opłaty, co ma istotne znaczenie z uwagi na adresatów uchwały, 
którymi są głównie osoby starsze i schorowane.
Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne.
Nieodpłatne usługi opiekuńcze przysługują osobom, których dochód na członka 
rodziny nie  przekracza  kryterium dochodowego,  określonego  w art.  8  ust.  1 
ustawy  o  pomocy  społecznej.  Kryteria  podlegają  weryfikacji  na  zasadach 
określonych w przepisach wymienionej ustawy.
Świadczeniobiorcy,  których  dochód  przekracza  kwotę  ustaloną  według 
kryterium dochodowego,   ponoszą odpłatność za świadczone usługi opiekuńcze 
na zasadach określonych w poniższej tabeli: 

Lp. Dochód osoby 
samotnie 

Wysokość odpłatności za przyznane 
usługi
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gospodarującej 
lub na
osobę w rodzinę 
wg kryterium 
dochodowego,

opiekuńcze i specjalistyczne usługi

o którym mowa w 
art. 8 ust.l pkt 1 
lub

opiekuńcze, z wyłączeniem

2 ustawy o 
pomocy społecznej 
wyrażony

specjalistycznych usług opiekuńczych 
dla

w procentach osób z zaburzeniami psychicznymi,
wyrażona w 
procentach, którą ponosi:

osoba samotna
osoba w 
rodzinie

1. Do 100% bezpłatnie bezpłatnie
2. Od 100,01%-do 120,00% 5% 10%
3. Od 120,01%-do 140,00% 10% 12%
4. Od 140,01%-do 160,00% 15% 20%
5. Od 160,01%-do 180,00% 20% 30%
6. Od 180,01%-do 200,00% 25% 35%
7. Od 200,01% - do 220,00% 35% 45%
8. Od 220,01%-do 250,00% 45% 60%
9. Od 250,01%-do 300,00% 65% 80%
10. Powyżej 300.01% 100% 100%

Koszt jednej godziny za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi wynosi 16,37 zł (słownie: szesnaście złotych 37/100).
Wysokość miesięcznej odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze ustala się jako iloczyn liczby godzin, w których świadczona była 
usługa w danym miesiącu, ceny za 1 godzinę tych usług i wysokości odpłatności 
za przyznane usługi ponoszonej przez osobę samotnie gospodarującą lub osobę 
w rodzinie.
Opłata  za  wykonane  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze 
wnoszona jest przez osobę uzyskującą pomoc lub przez jej opiekuna, na konto 
firmy świadczącej usługi opiekuńcze.
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Komisja  w  wyniku  głosowania  wyraziła  opinię  pozytywną.  Głosowało  10 
radnych. 

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia 1 września 
2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  

Zastępca Burmistrza stwierdziła, że Uchwała określa:
1)plan  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  gminę 

Trzcianka,  a  także  granice  obwodów  publicznych  szkół  podstawowych 
prowadzonych  przez  gminę  Trzcianka,  a  także  inne  organy,  na  okres  od 
1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r., który stanowi załącznik Nr 1 
do uchwały;

2)plan  sieci  prowadzonych  przez  gminę  Trzcianka  klas  dotychczasowych 
publicznych  gimnazjów  prowadzonych  w  szkołach  podstawowych,  oraz 
granice  obwodów dotychczasowych  klas  gimnazjów,  prowadzonych  przez 
gminę Trzcianka i inne organy, na okres od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 
2019 r., który stanowi załącznik Nr 2 do niniejszej uchwały;

Gimnazjum  Nr  1  im.  Juliusza  Słowackiego  w  Trzciance,  przekształca  się 
w ośmioletnią szkołę podstawową:
1)nazwa  szkoły:  Szkoła  Podstawowa  Nr  1  im.  Juliusza  Słowackiego 

w Trzciance;
2)siedziba szkoły: ulica Staszica 6, 64-980 Trzcianka;
3)dzień rozpoczęcia działalności szkoły: 1 września 2017 roku;
4)rok szkolny, w którym rozpocznie się kształcenie w I klasie: 2017/2018.

Gimnazjum Nr 2 im. Ziemi Trzcianeckiej  w Trzciance włącza się do Szkoły 
Podstawowej  Nr  2  im.  Władysława  Broniewskiego  w  Trzciance  na 
następujących warunkach:
1)Szkoła  Podstawowa  Nr  2  im.  Władysława  Broniewskiego  w  Trzciance 

rozpocznie działalność 1 września 2017 r.;
2)kształcenie  w  klasie  I  Szkoły  Podstawowej  Nr  2  im.  Władysława 

Broniewskiego w Trzciance rozpocznie się w roku szkolnym 2017/2018;
3)Gimnazjum Nr 2 im. Ziemi Trzcianeckiej w Trzciance zakończy działalność 

31 sierpnia 2017 r.
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Szkoła  Podstawowa  Nr  2  im.  Władysława  Broniewskiego  w  Trzciance, 
o strukturze organizacyjnej obejmującej klasy I-VI staje się ośmioletnią szkołą 
podstawową:
1)nazwa  szkoły:  Szkoła  Podstawowa  Nr  2  im.  Władysława  Broniewskiego 

w Trzciance;
2) siedziba: ul Chopina 36. 64-980 Trzcianka;
3) dzień rozpoczęcia działalności szkoły: 1 września 2017 roku.

Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Trzciance, o strukturze 
organizacyjnej obejmującej klasy I-VI staje  się  ośmioletnią  szkołą 
podstawową:
1) nazwa szkoły: Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Mikołaja Kopernika

w Trzciance;
1) siedziba: ul. Broniewskiego 2, 64-980 Trzcianka;
2) dzień rozpoczęcia działalności szkoły: 1 września 2017 roku.

Szkoła Podstawowa im. Henryka Sienkiewicza w Łomnicy,
o strukturze organizacyjnej obejmującej klasy I-VI staje się
ośmioletnią szkołą podstawową:
1) nazwa szkoły: Szkoła Podstawowa im. Henryka Sienkiewicza

w Łomnicy;
1) siedziba: Łomnica 7, 64-980 Trzcianka;
2) dzień rozpoczęcia działalności szkoły: 1 września 2017 roku.

Szkoła  Podstawowa  im.  ppor.  Alfreda  Sofki  w  Białej,  o  strukturze 
organizacyjnej obejmującej klasy I-VI staje się ośmioletnią szkołą podstawową:
1) nazwa szkoły: Szkoła Podstawowa im. ppor. Alfreda Sofki w Białej;
2) siedziba: ul. Radolińska 9, Biała, 64-980 Trzcianka;
3) dzień rozpoczęcia działalności szkoły: 1 września 2017 roku.
Szkoła  Podstawowa  im.  Przyjaciół  Lasu  w  Rychliku,  o  strukturze 
organizacyjnej  obejmującej  klasy  I-VI  staje  się  ośmioletnią  szkołą 
podstawową:
1) nazwa szkoły: Szkoła Podstawowa im. Przyjaciół Lasu w Rychliku;
2) siedziba: Rychlik 16, 64-980 Trzcianka;
3) dzień rozpoczęcia działalności szkoły: 1 września 2017 roku.
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Szkoła  Podstawowa  w  Przyłękach,  o  strukturze  organizacyjnej  obejmującej 
klasy I-VI staje się ośmioletnią szkołą podstawową:
1) nazwa szkoły: Szkoła Podstawowa w Przyłękach;
2) siedziba: Przyłęki 38a, 64-980 Trzcianka;
3) dzień rozpoczęcia działalności szkoły: 1 września 2017 roku.

Zespół Szkół w Siedlisku im. Miłośników Przyrody, staje się ośmioletnią szkołą 
podstawową na następujących warunkach:
Szkoła  Podstawowa  im.  Miłośników  Przyrody  w  Siedlisku  rozpocznie 
działalność 1 września 2017 r.;
kształcenie  w  klasie  I  Szkoły  Podstawowej  im.  Miłośników  Przyrody 
w Siedlisku rozpocznie się w roku szkolnym 2017/2018;
Gimnazjum w Siedlisku zakończy działalność 31 sierpnia 2017r.
Zespół Szkół Katolickich im. św. s. Faustyny Kowalskiej w Trzciance, staje się 
ośmioletnią szkołą podstawową:

Katolicka  Szkoła  Podstawowa  im.  św.  s.  Faustyny  Kowalskiej  w  Trzciance 
rozpocznie działalność z dniem 1 września 2017 r.;
kształcenie  w  klasie  I  Katolickiej  Szkoły  Podstawowej  im.  św.  s.  Faustyny 
Kowalskiej rozpocznie się w roku szkolnym 2017/2018;

Katolickie Gimnazjum w Trzciance zakończy działalność 31 sierpnia 2017r.
Uczniom czterech oddziałów klasy III i jednego klasy VI Szkoły Podstawowej 
Nr  3  im.  Mikołaja  Kopernika  w  Trzciance,  wskazuje  się  miejsce  realizacji 
obowiązku szkolnego odpowiednio: od klasy IV do VIII i od klasy VII do VIII, 
wiatach szkolnych 2017/2018 -  2021/2022,  w Szkole Podstawowej  Nr 1 im. 
Juliusza Słowackiego w Trzciance.
Uczniom dwóch oddziałów klasy VI Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Mikołaja 
Kopernika w Trzciance, wskazuje się miejsce realizacji obowiązku szkolnego od 
klasy  VII  do  VIII,  wiatach  szkolnych  2018/2019  -  2019/2020,  w  Szkole 
Podstawowej Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Trzciance.

Komisja  w  wyniku  głosowania  wyraziła  opinię  pozytywną.  Głosowało  10 
radnych. 
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7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Trzcianka.

 
 
Zastępca Burmistrza pani Grażyn a Zozula stwierdziła, ze projekt ww. programu 
dla gminy Trzcianka,  mający obowiązywać w 2017r.,  został  przesłany celem 
zaopiniowania  do  Powiatowego  Lekarza  Weterynarii  w  Czarnkowie, 
dzierżawców lub zarządców obwodów łowieckich, Pogotowia dla Zwierząt w 
Trzciance,  Towarzystwa  Opieki  nad  Zwierzętami  w  Polsce  Oddział  w  Pile, 
Stowarzyszenia  na  Rzecz  Ochrony  Przyrody  i  Zwierząt  w  Trzciance  oraz 
umieszczony w BIP Urzędu Miejskiego Trzcianki.
 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

8. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVI/123/15  Rady 
Miejskiej Trzcianki z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie nadania nazw 
ulic na terenie wsi Stobno.

Zastępca  Burmistrza  pani  Grażyna  Zozula  stwierdziła,  że  w  związku 
z  koniecznością  objęcia  numeracją  porządkową   budynków mieszkaniowych 
istniejących oraz prognozowanych przy drodze gminnej  zmienia  się  przebieg 
ulicy Brzozowej jak w załącznikach.

Komisja  w  wyniku  głosowania  wyraziła  opinię  pozytywną.  Głosowało  10 
radnych. 

9. Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy 
Rzymskokatolickiej  Parafii  pw.  Św.  Jana  Chrzciciela  w  Trzciance  na 
wykonanie robót budowlanych przy kościele zabytkowym pw. Św. Jana 
Chrzciciela w Trzciance.

Burmistrz  Trzcianki  stwierdził,  że  29  września  2016  roku  wpłynął  wniosek 
Rzymskokatolickiej Parafii pw. Św. Jana Chrzciciela w Trzciance o udzielenie 
dotacji na wykonanie robót budowlanych przy kościele zabytkowym pw. Św. 
Jana  Chrzciciela  w  Trzciance,  polegających  na  renowacji  elewacji  budynku 
kościoła.  23 lutego 2017 r.  wnioskodawca zmienił  swój  wniosek w zakresie 
terminów rozpoczęcia  i zakończenia robót.
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Całkowite przewidywane koszty przedsięwzięcia wyniosą 105.783,42 zł.

Dotacja z budżetu gminy Trzcianka na wykonanie prac lub robót budowlanych 
przy jednym zabytku może być udzielona w wysokości do 50% ogółu nakładów 
na te prace lub roboty.
Budynek  kościoła,  decyzją  Wojewódzkiego  Konserwatora  Zabytków  w  Pile 
z  29  czerwca  1985 roku,  1.  dz.  5340/Dec-13/85,  został  wpisany  do  rejestru 
zabytków  pod  numerem  524A.  Kościół  ma  założoną  księgę  wieczystą 
o numerze P01T/00007030/5.
Zasady  udzielania  i  rozliczania  dotacji  w  gminie  Trzcianka  zostały  ustalone 
uchwałą Nr XXII/125/08 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 26 czerwca 2008 r. 
w  sprawie  ustalenia  zasad  udzielania  dotacji  z  budżetu  gminy  Trzcianka  na 
prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków.

Wniosek spełnia warunki określone w ww. uchwale.

Komisja  w  wyniku  głosowania  wyraziła  opinię  pozytywną.  Głosowało  10 
radnych. 

10. Projekt uchwały w sprawie Projekt uchwały w sprawie współdziałania  
z  powiatem  czarnkowsko  -  trzcianeckim  w zakresie  prowadzenia 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Trzciance.

Skarbnik Gminy  poinformowała,  że Państwowy Fundusz Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych  przekazuje  na  jednego  uczestnika  Warsztatów  Terapii 
Zajęciowej  90%  kosztów  działalności  tj.  rocznie  15.996  zł,  pozostałe  10% 
zobowiązane są pokryć samorządy.
Powiat czarnkowsko - trzcianecki prowadzi trzy Warsztaty Terapii Zajęciowej, 
skupiając  95  uczestników.  Starosta  Powiatu  zwrócił  się  z  prośbą  o  4% 
współfinansowanie z budżetu gminy Trzcianka kosztów uczestnictwa naszych 
mieszkańców, tj. 20 osób, z których 18 jest uczestnikami WTZ Trzcianka, 1 - 
WTZ Wieleń i 1 - WTZ Piła.

Komisja  w  wyniku  głosowania  wyraziła  opinię  pozytywną.  Głosowało  10 
radnych. 
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Ad. 6. Wolne wnioski.
Burmistrz Trzcianki pan Krzysztof Czarnecki poinformował, że oczekuje w tej 
sprawie opinii komisji albowiem Pan Starosta zwrócił się do Gminy z pismem 
o  możliwość  przeznaczenia  większych  środków na  budowę drogi  z  ciągiem 
pieszo-rowerowym  Trzcianka-Straduń,   brakuje ponad 700 tys. zł. Po ostatniej 
sesji  Rady  Powiatu  środki  te  zostały  uzupełnione  i  Powiat  podpisał  umowę 
i zaczyna się realizacja tego zadania.  Mimo wszystko Pan Starosta zwrócił się 
do Gminy o zwiększenie partycypowania  tego zadania. Także Starosta zwrócił 
się z wnioskiem do Dyrekcji Lasów Państwowych o możliwość partycypowania 
tego zadania. W roku 2014 gmina przekazała  50 tys. zł na chodniki i 800 tys. zł 
na budowę ciągu pieszo-rowerowego Trzcianka- Straduń.  Po przetargu okazało 
się, że ten ciąg będzie kosztował 876 tys. zł Pan Starosta oczekuje, że otrzyma 
od gminy 350 tys. zł. W przyszłym roku zostanie zapisana kwota w budżecie 
200 tys. zł  na budowę i modernizację chodników przy drogach powiatowych 
w naszej gminie.  Starosta ma także możliwość  pozyskania środków od innych 
instytucji  państwowych.   Zaproponował  aby  przekazać  w  roku  kolejnym  z 
budżetu gminy 200 tys. zł dla Starostwa, nie wskazując   jakie zadania z tej 
kwoty ma wykonać.   Poinformował radnych dlaczego w następnym roku gminę 
nie będzie stać na realizację innych zadań niż te, które się planuje. W przyszłym 
roku  planuje  się  wykonanie  nawierzchni  ul.  Staszica  i  Spółdzielców. 
Spółdzielnia  Mieszkaniowa  zgłasza  wykonanie  ronda  na  skrzyżowaniu  ulic 
Staszica i ul. Spółdzielców.  Są zobowiązania,  co powoduje że w ubiegłym roku 
nie  będzie  wolnych  środków.   Dlatego   środki  panu  Staroście  zostaną  w 
ubiegłym roku przekazane,  ale które zadanie on wykona to będzie w jego gestii. 
Prosi o dyskusję na ten temat gdyż będzie musiał panu Staroście w tym temacie 
udzielić informacji. 
Radny Mariusz Łuczak zapytał jaki jest wkład Spółdzielni w wykonaniu tego 
ronda i czy w ogóle jest konieczność jego wykonanie. 

Burmistrz Trzcianki stwierdził,  że także nie widzi takiej potrzeby wykonania 
tego ronda, w momencie wykonywania nawierzchni  ulic można do tego tematu 
powrócić, ale na pewno nie w tym roku.  Spółdzielnia  chce część materiałów 
rozbiórkowych przeznaczyć na nasze drogi to byłby ich wkład w wykonaniu 
ronda.  Żeby zrobić nawierzchnię ul. Staszica, to należy wykonać krawężniki 
przy szkole i to jest duży koszt.  

 Radny Zygmunt Czarny stwierdził, że  w porozumieniu z mieszkańcami jest 
taka potrzeba zrobienia ronda przy Netto. Także widzi konieczność zrobienia , 
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uregulowania świateł na przejściu dla pieszych kolo zakładu Lubmor, bo ludzie 
nie nadarzaj przejść na druga stronę, a światło już zapala się na czerwono.

Burmistrz Trzcianki stwierdził, że prowadzone rozmowy z WZD są to rozmowy, 
które  na  tą  chwile  są  do  niepokonania.   Nie  widzą konieczności  wykonania 
ronda na tym skrzyżowaniu. Jeśli chodzi o ul. Żeromskiego, to gmina ma zrobić 
badania  techniczne,  przedstawić  im  ofertę  a  oni  nie    gwarantują  żadnych 
środków na przebudowę tego skrzyżowania. W rozmowie także podnoszony był 
temat  wyjazdu   z  ul.  Kopernika  na  ul.  Grunwaldzką.  Gmina  wystąpiła   o 
przełożenie chodnika na ul. Żeromskiego także chce zrobić prawo skręt z ul. 
Prostej na ul. Żeromskiego. WZD przedstawił nam takie warunki, że wszystkie 
media,  które  są  pod  ziemią  łącznie  z  przełożeniem  kabli  to  znaczy,  że 
musielibyśmy wszystkie  zaniedbania z  poprzednich lat  wykonać.    Zrobienie 
ronda na ul. Żeromskiego to koszt ok. 1,5 miliona zł.   Rondo na ul. Staszica, nie 
widzi takiej potrzeby jego wykonania, ale jest pomysł spółdzielni                    i 
należy  go  rozważyć.   Najpierw  jest  potrzeba  wykonania  nawierzchni  ulic 
Staszica i Spółdzielców. Dobrze byłoby żeby te nawierzchnie wykonać jeszcze 
w tym roku.  Ulica Sikorskiego była przebudowana, ale zmieniła się kategoria 
ulicy, która mówi, że jedno skrzyżowanie od drugiego nie może być mniejsze 
niż 800 metrów. 

Radny Mariusz Łuczak stwierdził, że należy być stanowczym w stosunku do p. 
Starosty. 

Burmistrz Trzcianki stwierdził, że to na wniosek naszej gminy robi się ścieżkę 
pieszo-rowerową do Stradunia, powiat chciał zrobić tylko nawierzchnie drogi. 
Gmina poniosła koszty dotyczące projektu,  wykupu gruntów, teraz ta ścieżka 
jest jakby po naszej stronie, bo ją chcieliśmy,   zdaniem Starosty, koszt 876 tys. 
gmina  powinna  pokryć,  to  z  tego  wynika,  że  należy  76  tys.  dołożyć.   W 
kolejnych latach gmina ma zobowiązania, co do chodników.  Nasza gmina nie 
ma wpływu na decyzje Starosty jakie chodniki będą budowane w naszej gminie. 
Stwierdził, że nie widzi takiej potrzeby budowy chodnika we wsi Biernatowo, 
gdyż chodnik w tej wsi jest już po jednej stronie.  Natomiast chodnik mógłby 
być budowany np. w Białej po drugiej stronie szkoły. 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie stanowisko komisji:

Komisja popiera stanowisko Burmistrza Trzcianki dot. zapisania w przyszłym 
roku  w  budżecie  gminy   kwoty  200  tys.  zł  z  przeznaczeniem  na  budowę 
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i modernizację dróg i chodników przy drogach powiatowych    w naszej gminie, 
nie określając jakie zadania z tej kwoty Starosta ma wykonać.      
Wynik głosowania: za 9, przeciwko 1. Głosowało 10 radnych.

Radny Ryszard Wilant zasygnalizował, że nastąpiła zmiana nazwy ulicy ale do 
chwili obecnej jeszcze nic nie jest w tej sprawie robione. 

Przewodniczący  komisji  zadał  pytanie  dotyczące  możliwości  zaadaptowania 
dalszej części poddasza Urzędu Miejskiego Trzcianki. 

Radny  Andrzej  Moszyński  zwrócił  uwagę,  że  przy  drodze  Łomnica-Kępa 
utworzyły się bardzo niebezpieczne wyrwy, prosi o naprawienie drogi.

Radny Tomasz Michał Tomczak prosi o dokończenie sprzątania parku przy ul. 
Grottgera.

Radny  Mariusz  Łuczak  prosi  o   zmianę  sposobu  zapalania  świateł  na  tzw. 
przycisk,  na  przejściu  dla  pieszych  w  Siedlisku  oraz  wyregulowanie  czasu 
zmiany świateł. 

Ad. 7.  Zakończenie posiedzenia.
Z uwagi na wyczerpany porządek posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął 
posiedzenie. 

Protokółowała Przewodniczący komisji

Maria Boduszek Tomasz Michał Tomczak


